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Interpellation till ordföranden för bygg- och miljönämnden, 

2022-05-30 

Till kommunfullmäktige 
 

Invasiva främmande är arter som med människans hjälp flyttats från sin ursprungliga miljö 
och i sin nya omgivning börjar sprida sig snabbt och orsakar allvarlig skada för ekosystem, 
infrastruktur eller människors hälsa vilket medför stora kostnader för samhälle och enskilda. 
Skellefteå kommun ska arbeta i första hand förebyggande för att minska riskerna. 

Många inhemska arter hotas p g a deras livsmiljö försvinner. Ett annat hot är att invasiva 
arter kommer hit med mänsklig hjälp till exempel blomsterlupin, jätteloka, jättebalsamin m fl 
och de konkurrerar ut våra inhemska arter. 

Detta är ett komplext miljöproblem, ett av de största hoten mot biologisk mångfald i lokalt och 
globalt. Antalet främmande arter som blir invasiva ökar från år till år. Dessa måste upptäckas 
tidigt och bekämpas på bästa sätt. Har vår kommun någon plan hur bekämpningen ska gå 
till?  

Jättelokan fyller snart båda sidorna vid Boströmsbäcken och Jättebalsamin frodas vid 
Hälsans stig. Lupinerna som är så vackra vid Burträskvägen sprider sig mer och mer för 
varje år. Detta är närmaste närmiljö, men de finns överallt i kommunen.  

MED ANLEDNING AV DETTA VILL JAG FRÅGA ORDFÖRANDEN FÖR BYGG- OCH 

MILJÖNÄMNDEN:   
  

1. Vem har ansvar för detta i vår kommun och vad görs det rent konkret för att stoppa 
invasiva arter? 

2. Har vår kommun någon plan över hur bekämpning av invasiva arter ska gå till?  
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Christina Soldan (L), gruppledare Liberalerna Skellefteå 
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